

PRESS RELEASE

MLawGroup Advises Accel Partners in Financing Round of Gameforge AG

Munich, August 23, 2007

MLawGroup represented Accel Partners in its investment in Gameforge AG.

Accel Partners is one of largest venture capital firms worldwide. Accel partners, based in Silicon Valley and London, founded more than 25 years ago, has raised a series of 9 funds, with 3 billion US-Dollars under management and helped build over 200 companies.

Gameforge AG, based in Karlsruhe, is one of the leading developer and publisher of Massively Multiplayer Online (MMO) games with more than 40 million gamblers worldwide.

Counsel to Accel Partners

MLawGroup, München: Dr. Hubert Besner (Lead), Dr. Florian Anselm (Corporate), Henno Groell (IP), Diana Massa (Corporate).

MLawGroup berät Accel Partners bei Finanzierungsrunde von Gameforge AG

München, 23. August 2007

MLawGroup berät Accel Partners bei einer Beteiligung an der Gameforge AG im Rahmen einer Finanzierungsrunde.

Accel Partner ist eine der größten Venture Capital Firmen weltweit mit Büros im Silicon Valley und London. Accel Partners wurde vor mehr als 25 Jahren gegründet und verwaltet im Rahmen von 9 Fonds mehr als 3 Milliarden US-Dollar mit mehr als 200 Beteiligungen.

Die Gameforge AG, Karlsruhe, ist einer der führenden Entwickler und Anbieter von browserbasierten Massively Multiplayer Online Games mit über 40 Millionen Spielern weltweit.

Berater Accel Partners

MLawGroup, München: Dr. Hubert Besner (Federführung), Dr. Florian Anselm (Corporate), Henno Groell (IP), Diana Massa (Corporate).

About MLawGroup

MLawGroup is a highly specialized boutique law firm located in Munich, Germany.

We advise our clients in three practice areas:

- Complex M&A and technology transactions.
- Legal services for technology and media companies.
- Venture capital transactions.

Our national and international clients are technology and media companies of all sizes, including advertising, automotive, biotechnology, entertainment, IT, internet, media, semiconductor and telecom companies.

Our clients turn to us because of the quality of our work, our industry focus, our responsiveness, our international experience and our independent and reliable judgment.

For more information about MLawGroup and this transaction please contact:

MLawGroup
Dr. Hubert Besner
hubert.besner@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 0

Über MLawGroup

MLawGroup ist eine hochspezialisierte Anwaltsboutique mit Sitz in München.

Wir beraten unsere Mandanten in drei Arbeitsbereichen:

- Komplexe M&A- und Technologie-Transaktionen.
- Rechtliche Beratung von Technologie- und Medienunternehmen.
- Venture Capital Transaktionen.

Unsere nationalen und internationalen Mandanten sind Technologie- und Medienunternehmen unterschiedlichster Größe aus den Bereichen: Automotive, Biotechnologie, Entertainment, Halbleiter, IT, Internet, Medien, Telekom und Werbung.

Unsere Mandanten vertrauen uns vor allem wegen unserer hoch qualifizierten Beratung, unserer Branchenfokussierung sowie unserer internationalen Erfahrung.

Für weitere Informationen zu MLawGroup und zu dieser Transaktion wenden Sie sich bitte an:

MLawGroup
Dr. Hubert Besner
hubert.besner@mlawgroup.de
Tel. +49 89 24 213 0
